
Referat 
Bestyrelsesmøde 02.02.2021 
Til stede: Sergio, Lars, Maria (ref.) 
 

1. Driften + opsamling af beslutninger:  

• Der skal laves udbudsmateriale omkring vores grønne områder. Der er i bestyrelsen 
enighed om at det kunne være rart med lidt mere vild natur frem for alt det græs. Men vi 
mener samtidig det kræver en mere detaljeret plan, samt at det skal stilles som forslag til 
afdelingsmødet i efteråret, da det vil have nogle anlægsomkostninger.  

• Der er stadig problemer med parkering fra butikkerne på solnæs torv, på vores 
parkeringspladser. Driften retter henvendelse hertil. Bestyrelsen snakker endnu engang om 
at hyre et parkeringsfirma til at kontrollere på afdelingens p-pladser. 

2. Beboerhenvendelser: 

• Der er henvendelse omkring kattehold. Det er IKKE tilladt at holde kat i afdelingen. Det kan 
endnu engang stilles som forslag på årets afdelingsmøde.  

3. Bemærkninger til udsendt post:  

• Se nedenstående. 
4. Nyt fra administrationen: 

• Ang. Fusionen med Aarhus Omegn vil bestyrelsen afholde møde med formand Katja Hillers 
(eller en anden fra organisationsbestyrelsen) for at få afklaret flere spørgsmål. Hvis i har 
nogle spørgsmål i ønsker besvaret, bedes i kontakte afdelingsbestyrelsen (evt. via Facebook 
eller afdelings side på www.østjyskbolig.dk). 

5. Regnskab/budget:  

• Intet 
6. Aktiviteter:  

• Ingen 
7. Eventuelt:  

• Da et bestyrelsesmedlem fraflytter afdelingen, indkaldes der til ekstraordinært 
afdelingsmøde, for at finde nye medlemmer til afdelingsbestyrelsen, da denne ikke kun må 
bestå af to medlemmer.  
STIL meget gerne op, da afdelingen ellers vil blive styret af administrationen, indtil der igen 
kan stilles en bestyrelse på minimum 3 personer.  

 
Næste møde: tirsdag den 06.04.2021 

 


